
Van: Joke Menkveld 
Verzonden: dinsdag 18 april 2023 13:33
Aan: Griffie <griffie@schagen.nl>
Onderwerp: Vanavond commissie

Beste griffie,

Vanavond staat Waldervaart op de agenda. Om het plan financieel mogelijk te maken is 
oa onderzoek gedaan door Hevo naar de kosten van nieuwbouw/renovatie van scholen. 
De uitkomsten van dit onderzoek zou in Q1 naar raad gaan. Is dat gebeurd?
En het is toch zo dat als het IHP wordt herijkt, dat daar een besluit van de raad voor nodig
is? 

Met vriendelijke groet,

Joke Menkveld
GroenLinks

Antwoord:

Het klopt dat voor een financiële herijking van het IHP een beslissing van de raad nodig is. Graag 
verwijzen wij u voor een uitgebreide toelichting naar de RIM ‘Financiële herijking 
onderwijshuisvesting’ die op 13 april 2023 met uw raad is gedeeld. In deze RIM wordt toegelicht dat 
het college op 11 april 2023 heeft besloten zich bij uw raad over het IHP te verantwoorden bij de 
tussenrapportage 2023 (IHP-projecten urgent) en de Kadernota 2024 (IHP-projecten korte en lange 
termijn). Vanwege de grote urgentie op de categorie ‘urgente projecten’ heeft het college op deze 
manier gehandeld. Dit is tevens in lijn met het OOGO-advies. Het college verwijst hierbij ook naar de 
informatieavond van 13 maart 2023. 

De scholen in de Waldervaart maken geen deel uit van het HEVO-onderzoek. In het HEVO-onderzoek 
is gekeken naar de bouwkundige status van de schoolgebouwen in de gehele gemeente en of het 
urgent is om nieuwbouw of renovatie plaats te laten vinden. Voor de scholen in de Waldervaart was 
de status van de scholen reeds bij ons bekend. Daar was geen aanvullend onderzoek voor nodig. Het 
college is niet bekend met de toezegging dat het HEVO-onderzoek met de raad zou worden gedeeld 
in Q1 2023. 

mailto:griffie@schagen.nl

	Van: Joke Menkveld Verzonden: dinsdag 18 april 2023 13:33 Aan: Griffie <griffie@schagen.nl> Onderwerp: Vanavond commissie

